

東華三院馬振玉紀念中學  
活動通告 147/25-26  
清理外來植物行動

敬啟者：

為增強學生的環保意識，並讓他們親身體驗保護本地生態的重要性，本校早前為貴子弟報名參加「清理外來植物行動」，以訓練學生辨別外來植物的能力以及清理外來植物的流程。有關活動詳情臚列如下：

日期：	四月十一日(星期六)
時間：	上午 8:30 至下午 5:00 (請於活動時間開始前 15 分鐘報到)
地點：	荔枝窩 (集合地點：馬料水新渡輪碼頭)
費用：	全免
備註：	1. 學生必須穿著學校運動服。 2. 請自行安排午餐及飲用水 (荔枝窩內設有士多)。

請貴家長鼓勵及支持貴子弟參與是次活動，並於三月二十三日(星期一)或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與杜輪老師聯絡。

此致  
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



謹啟

(賴珮賢)

二零二六年三月二十日

東華三院馬振玉紀念中學  
活動通告 147/25-26  
清理外來植物行動

班號：\_\_\_\_\_

敬覆者：

本人為\_\_\_\_\_班學生\_\_\_\_\_之家長，已知悉上述通告之內容，並  
\* 同意 / 不同意敝子弟參加「清理外來植物行動」。

此覆  
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

學生聯絡電話：\_\_\_\_\_

家長聯絡電話：\_\_\_\_\_

二零二六年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College  
Activity Circular 147/25-26  
Invasive Species Removal

20<sup>th</sup> March 2026

Dear Parents

To enhance students' environmental awareness and provide them with hands-on experience in protecting local ecosystems, the school has recently enrolled in the "Invasive Species Removal". This activity aims to equip students with the skills to identify invasive plant species and understand the proper procedures for their removal. Details of the workshop are as follow:

Date	:	11 <sup>th</sup> April 2026 (Saturday)
Time		8:30am– 5:00pm (Please arrive 15 minutes earlier for registration)
Venue	:	Lai Chi Wo (Meet at Ma Liu Shui Ferry Pier)
Fee	:	Free of charge
Remarks	:	1. Students have to wear the school PE uniforms. 2. Students are responsible for their own lunch and water supply. (Provisions can be purchased at the local stores in Lai Chi Wo.)

Please return the signed e-reply slip on or before 23<sup>rd</sup> March 2026 (Monday). Please free feel to contact Mr. To Lun on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Lai Pui Yin Polly  
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.